
Przedkładam sprawozdanie z prac Burmistrza Barlinka za okres od dnia 18 listopada 2009 
do dnia 16 grudnia 2009 r. 

W tym czasie odbyły się cztery posiedzenia Burmistrza Barlinka z zespołem 
kierowniczym i rozpatrzono następujące sprawy: 

 
 

I. W zakresie spraw finansowych:  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Klubu Sportowego "Junior" z Różanek o 
dofinansowanie turnieju piłki nożnej. Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek i 
poinformował, iż organem prowadzącym dla klubu jest Starostwo Powiatowe. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o umorzenie 
nienależnie pobranych świadczeń pielęgnacyjnych, w związku z trudną sytuacją 
finansową i zdrowotną. W związku z powyższym Burmistrz postanowił wystosować 
pismo do OPS w Barlinku, iż pozytywnie opiniuje przedmiotowy wniosek. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem hodowców gołębi pocztowych z Dębna 
o dofinansowanie na przeprowadzenie wystawy gołębi. Burmistrz rozpatrzył wniosek 
negatywnie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS Koral z Mostkowa z prośbą o 
umorzenie odsetek od zwrotu dotacji udzielonej w 2007 roku. Burmistrz wyraził 
zgodę na umorzenie odsetek od zwrotu udzielonej dotacji w 2007 roku. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 
dot. pomocy dla Ukrainy. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PG Nr 2 w Barlinku z prośbą o 
przyznanie dodatkowych środków finansowych na 2009 rok na pokrycie wydatków 
związanych z paragrafami: zakup energii i zakup usług pozostałych. Burmistrz 
postanowił poinformować, iż dyrektor szkoły musi wygospodarować środki w 
posiadanym budżecie szkoły na miesiąc listopad. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem SP Nr 4 w Barlinku z prośbą o 
przyznanie dodatkowych środków finansowych w 2009 r. na pokrycie wydatków w 
paragrafie: zakup energii i odpisy na ZFŚS. Burmistrz postanowił poinformować, iż 
dyrektor szkoły musi wygospodarować środki w posiadanym budżecie szkoły na 
miesiąc listopad. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o umorzenie 
opłaty skarbowej w wysokości 22 zł za wydanie skróconego aktu urodzenia 
potrzebnego do zawarcia związku małżeńskiego. Burmistrz rozpatrzył wniosek 
negatywnie. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem NSZZ Solidarność Pomorza 
Zachodniego ze Szczecina z prośbą o sponsoring upamiętnienia wydarzeń Grudnia 70, 
ofiar stanu wojennego. Burmistrz rozpatrzył wniosek negatywnie. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem OPS w Barlinku z prośbą o zajęcie 
stanowiska w spr. rozłożenia na raty nienależnie pobranych świadczeń 
pielęgnacyjnych w wysokości 2.601,00 zł oraz umorzenia odsetek. Burmistrz wyraził 
zgodę na rozłożenie na raty wymienionej kwoty. Poinformował, iż po spłacie połowy 
należnej kwoty do zwrotu umorzy naliczone odsetki. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PZW Koła Nr 1 w Barlinku o ujecie w 
budżecie Gminy Barlinek na rok 2010 kwoty 10.000,00 zł na zarybienie i ochronę 
wód w Gminie Barlinek. Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, że 
zabezpieczy środki finansowe w budżecie gminy na rok 2010 w wysokości 7.000,00 zł 
na powyższe zadania. 
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12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z poprawionym porozumienie dot. ustalenia zasad 
wspólnego finansowania zadania należącego do Powiatu Myśliborskiego, 
polegającego na wykonaniu uzupełniających robot budowlanych przy ZSP Nr 1 w 
Barlinku. W związku z tym, że zakończenie robót budowlanych nastąpi w miesiącu 
kwietniu 2010 r., Starosta prosi o ujęcie kwoty 98.000,00 zł w budżecie Gminy 
barlinek na rok 2010. Burmistrz postanowił zabezpieczyć w/w kwotę w budżecie na 
rok 2010 w celu współfinansowania przedmiotowej inwestycji. 

 
 

II. W zakresie spraw inwestycyjnych: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z tymczasową organizacją ruchu związaną z 
przebudową drogi woj. nr 156 i wydał pozytywną opinię dot. tymczasowej 
organizacji ruchu. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego funkcjonowania 
fotoradaru w m. Moczkowo. Burmistrz postanowił wystosować pismo do ZZDW 
w Koszalinie z zapytaniem, jakie zostały podjęte działania w związku z 
nieczynnym fotoradarem w m. Barlinek i kiedy zostanie on przywrócony do 
użytkowania. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy odcinka kanalizacji 
deszczowej przy ul. Przemysłowej. Wystąpiła kolizja realizacji I etapu z 
odwodnieniem liniowym wchodzącym w skład etapu II. W celu uniknięcia 
rozbierania nawierzchni chodnika oraz zniszczenia trawnika należy kanalizację tą 
zrealizować w I etapie zadania inwestycyjnego "Budowa parkingów przy ul. 
Przemysłowej - etap I". Wykonawca przedstawił zakres i koszty robot a inspektor 
nadzoru zatwierdził. Przedmiotowe roboty wyceniono na kwotę 15.164,69 zł 
brutto. Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie w/w prac w I etapie budowy. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z przeglądem gwarancyjnym drogi Dzikowo - 
Pustać. Burmistrz zobowiązał wykonawcę do naprawy wszelkich ubytków w 
terminie do 30 listopada b/r., gdzie dokonany zostanie odbiór drogi. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany mocy umownych i taryfy 
oświetlenia drogowego. Enea S.A. po dokonaniu ustaleń wspólnie z autorem 
audytu energetycznego przedstawiła nowe, mniejsze moce umowne. W celu 
dokonania zmiany mocy należałoby ponieść koszt ok. 8.000,00 zł brutto celem 
dostosowania układu pomiarowego do nowych mocy. Burmistrz wyraził zgodę na 
powyższe i postanowił przystąpić do realizacji zmiany mocy um0wnych i taryfy 
oświetlenia drogowego. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przekazanie bramek do piłki 
nożnej dla Klubu Sportowego Koral Mostkowo, który odpowiedział na pismo 
Burmistrza dot. możliwości przekazania bramek. Burmistrz wyraził zgodę i 
postanowił przekazać bramki do KS Koral. 

7. Burmistrz Barlinika zapoznał się ze sprawą dot. monitoringu przy Urzędzie 
Miejskim w Barlinku. zapoznał się z ofertami firmy Alkon Security oraz Anmit. 
Po analizie postanowił przystąpić do negocjacji z firma Animt, celem wykonania 
monitoringu. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z zakresem inwestycji oświetleniowych w mieście 
Barlinek i sołectwach gminnych. ENEA Operator Sp. z o.o. Rejon Dystrybucji 
Dębno w udzielonych promesach stawia warunek, że wybudowane lub 
dobudowane przez Urząd Gminy instalacje oświetleniowe winny być przekazane 
nieodpłatnie na majątek ENEA. Burmistrz wyraził negatywną opinię w 



 3 

przedmiotowej sprawie i nie wyraża zgody, aby instalacje oświetleniowe 
wybudowane przez Gminę były nieodpłatnie przekazywane na majątek ENEI. 
Jednocześnie Burmistrz postanowił zorganizować spotkanie z przedstawicielami 
ENEA, celem omówienia i podjęcia stosownych działań dot. inwestycji 
oświetleniowych. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zmiany koncepcji włączenia ul. 
Ogrodowej w ul. 1-go Maja przez wprowadzenie dodatkowego pasa ruchu. W 
związku ze zmiana koncepcji przebudowy skrzyżowania należy: uzyskać decyzję 
środowiskową, decyzję celu publicznego, zmienić dokumentację budowlaną i 
uzyskać pozwolenie na budowę, zmienić aneksem zakres umowy Nr RI.X. 
7041/3/09. W związku ze zmianą powyższego zwiększy się wynagrodzenie 
projektanta o 8.000,00 zł brutto. Burmistrz pozytywnie zaopiniował zmianę w/w 
koncepcji i wyraził zgodę na realizację. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru projektanta na zadanie pn. 
'Przebudowa drogi gminnej dojazdowej do gruntów rolnych od m. Osina do m. 
Janowo". Wpłynęło 5 ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą Biura 
Usługowo - Projektowego Profil TM z Gorzowa Wlkp. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawa dot. zmiany decyzji o warunkach 
zabudowy na rzecz P. John przy ul. Podgórnej 12. Burmistrz postanowił wezwać 
wnioskodawcę do dokładnego sprecyzowania powierzchni potrzebnej na zajęcie 
terenu (określenie ingerencji w pas drogowy) pod planowaną rozbudowę obecnego 
budynku mieszkalnego. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Operatora ENEA w spr. uzgodnienia 
projektu oraz udostępnienia terenu na przebieg projektowanej trasy kabla 
energetycznego na nieruchomościach nr dz. 219, 125, (123/9 - RGM). Burmistrz 
pozytywnie zaopiniował przebieg trasy kabla energetycznego i postanowił 
zawrzeć umowę użyczenia do lat 3 oraz skierować projekt uchwały do Rady 
Miejskiej w spr. ustalenia odpłatnej służebność przesyłu na rzecz wnioskodawcy . 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru kancelarii prawniczej w 
celu uzyskania opinii co do zgodności wykonywanych prac budowlanych z opisem 
przedmiotu zamówienia pn: Przebudowa drogi gminnej dojazdowej do gruntów 
rolnych od m. Pustać do m. Podgórze". Skierowano zapytanie ofertowe do 12 
kancelarii prawniczych. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą kancelarii radcy 
prawnego Lubiniecki Sołtyszewski ze Szczecina. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją nt. projektu pn. "Przebudowa boiska 
piłkarskiego wraz z zapleczem techniczno - socjalnym przy ul. Sportowej w 
Barlinku". Inspektor RI przedstawił wymagania RPO dot. współfinansowania 
obiektu, są to: ogólnodostępność, bezpłatne korzystanie (nie pobieranie opłat), 
konieczność zachowania trwałości i osiągnięcia zakładanych wskaźników 
(produktu i rezultatu), prawo do dysponowania nieruchomością. Ustalono 
harmonogram realizacji przedmiotowego zadania, rozpoczęcie prac zaplanowano 
na połowę maja 2010 r., zakończenie w styczniu 2011 r. Burmistrz postanowił 
przeprowadzić postępowanie zamówienia publicznego na wybór inspektora 
nadzoru/inżyniera kontraktu. Równocześnie ustalono konieczność 
przeprowadzenia postępowania zamówienia publicznego na realizację robót 
budowlanych z terminem zakończenia procedury na przełomie luty/marzec 2010 r. 
w celu podjęcia starań o środki finansowe z programu rozwoju bazy sportowej 
województwa zachodniopomorskiego. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. przebudowy budynku 
warsztatowego na Gminne Centrum Ratownictwa. Po akceptacji protokołu 
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konieczności wraz z wyceną Burmistrz wyraził zgodę na przeprowadzenie 
wynikłych robót dodatkowych. Strop budynku wykonany będzie zgodnie z 
dokumentacją. Remont garażu dwuboksowego przy budynku warsztatowym 
Gminnego Centrum Ratownictwa planowany jest na rok 2010. Wstępna wartość 
tego zadania to 127.000,00 zł brutto + dokumentacja. Jednocześnie Burmistrz 
polecił zorganizować spotkanie z projektantem oraz prezesem PGK Sp. z o.o. w 
Barlinku w spr. współpracy dot. nadzoru autorskiego, gdyż nierzetelnie 
przeprowadzona została inwentaryzacja. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyboru drogi, na którą ma być 
złożony wniosek do FOGRu na rok 2011 i jednocześnie zabezpieczenie środków 
finansowych na opracowanie dokumentacji w 2010 roku. Burmistrz postanowił 
złożyć wniosek do FOGRu na drogę Strąpie - Nowa Dziedzina i zabezpieczyć 
środki na to zadanie w 2010 roku. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. opracowania Lokalnego Programu 
Rewitalizacji Barlinka. Na zapytanie ofertowe na wykonawcę powyższego 
opracowania wpłynęło 7 ofert. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą firmy 
Atrium z Poznania. Jednocześnie polecił RI przygotować stosowny o 
zabezpieczenie środków finansowych w wysokości 25.000,00 zł i złożenie do 
Skarbnika w/m. 

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. naboru wniosków o 
dofinansowanie projektów w ramach Poddziałania 7.1.2 Lokalna infrastruktura 
edukacyjna - szkolnictwo gimnazjalne i ponadgimnazjalne RPO WZP na lata 
2007-2013. Po analizie Burmistrz polecił zorganizować spotkanie z pracownikami 
RI i dyrektorem PG Nr 1 w Barlinku w celu uzgodnienia przygotowania i złożenia 
stosownego wniosku. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem zgłoszonym na sesji RM o 
uwzględnienie zjazdu z drogi woj. nr 156 na drogę wewnętrzną w m. Dzikowo. 
Polecił wystosować pismo do ZZDW z prośbą o włączenie (przesunięcie) zjazdu 
na etapie realizacji inwestycji przebudowy drogi nr 156. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej z prośbą o zgodę na 
lokalizację dwóch zjazdów z nieruchomości działka nr 118/6 na drogę gminną nr 
działki 115 poprzez działkę nr 118/7 oraz wyrażenie zgody przez wnioskodawcę 
na poszerzenie nieruchomości działka nr 118/6 w celu poszerzenia drogi w 
związku ze złożonym wnioskiem o wydanie decyzji o warunkach zabudowy. Po 
analizie Burmistrz postanowił poinformować wnioskodawcę, że wyraża zgodę na 
zaprojektowanie 1 zjazdu z dostępem do nieruchomości nr działki 118/6. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z planem pracy na drogach w ramach bieżącego 
utrzymania dróg na rok 2010 i zaakceptował go pozytywnie. Burmistrz polecił, 
aby RI przygotowało dokumentację na ul. Podgórną wraz z budową chodnika. 
Zobowiązał również do wystosowania pisma do ZZDW w Koszalinie z prośbą o 
dostarczenie harmonogramu przebudowy drogi 156, z uwagi na planowaną 
realizacje remontu nawierzchni ul. Stodolnej. Burmistrz zwrócił szczególną uwagę 
na remonty dróg w m. Okunie i Moczydło. Jednocześnie Burmistrz polecił 
wykonać nasadzenia zielenią w pasie drogowym ul. Kombatantów w Barlinku. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. wymiany żarówek na ul. 
Fabrycznej w Barlinku. Podczas wizji lokalnej stwierdzono, ze 6 opraw 
oświetleniowych nie świeci. Po rozmowach z ENEA Dębno ustalono, że podejmą 
się wykonania zlecenia po 100 zł za punkt + VAT wraz z podnośnikiem i obsługą. 
Stanowi to sumę 732,00 zł brutto. Burmistrz wyraził zgodę na zlecenie wykonania 
powyższego. 
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     III       W zakresie spraw rozwoju gospodarczego: 

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą na remont kładki w m. Strąpie. Ze względu 
na bardzo wysoki koszt wykonania przedmiotowego remontu Burmistrz postanowił 
nie wykonywać naprawy kładki. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wykonania wiat dla zawodników 
rezerwowych na boisku sportowym w Rychnowie. Na zapytanie ofertowe wpłynęły 
cztery oferty. Burmistrz wybrał ofertę najkorzystniejszą Warsztatów Szkolnych z 
Barlinka za cenę brutto 6.900,00 zł i postanowił zawrzeć stosowną umowę na 
wykonanie w/w zadania. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. ustalenia terminu wyborów sołeckich 
w Płonnie. Burmistrz wyznaczył termin wyborów sołeckich na dzień 9 grudnia b/r. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przetargu nieograniczonego na 
wykonanie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego jednostki planistycznej "Prądno" gm. Barlinek. Burmistrz postanowił 
ogłosić przedmiotowy przetarg jednocześnie akceptując skład komisji przetargowej w 
osobach: M. Gajdemska, T. Skowron i K. Paszek. 

5. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do zbycia w trybie bezprzetargowym, działki o nr 566/4, 566/5, 
566/4, 566/7, 566/8, 566/9, 566/10, 566/11 i 566/12 poł. w Barlinku przy ul. Bocznej 
w celu poprawienie warunków zagospodarowania przyległej nieruchomości. 

6. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonej do zbycia w trybie bezprzetargowym, działka nr 566/13 poł. w 
Barlinku. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. realizacji uchwały nr XLVI/671/2009 
Rady Miejskiej w Barlinku z dnia 24 września 2009 r. dot. wyrażenia zgody RM na 
zbycie gruntu pol. w Barlinku przy ul. Tunelowej, ozn. w ewidencji gruntów nr 2121/2 
o pow. 0,0067 ha na rzecz właściciela działki przyległej ozn. w ewidencji gruntów nr 
98/8. Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić z wnioskiem do Wojewody 
Zachodniopomorskiego o wycofanie przedmiotowej uchwały. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o o 
rozważenie możliwości zbycia działki nr 148/13 poł. w Barlinku przy ul. Różanej. Po 
analizie Burmistrz postanowił przystąpić do procesu sprzedaży przedmiotowej 
nieruchomości rozpoczynając od wydania decyzji o warunkach zabudowy i 
zagospodarowania przestrzennego. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Wilcze 3 o 
sprzedanie gruntu ozn. w ewidencji nr 370, 371 i 372 o łącznej pow. 0,2800 ha poł. w 
m. Wilcze obr. Żydowo. Po analizie Burmistrz postanowił przystąpić do procesu 
zbycia przedmiotowych działek w drodze przetargu. Postanowił poinformować 
wnioskodawców, że możliwe jest zbycie w/w działek w drodze przetargu, do którego 
mogą przystąpić. 

10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Rady Miejskiej, którym przekazano projekt 
uchwały w spr. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny przyległej 
nieruchomości, która wraz z dotychczas wydzieloną działką gruntu będzie spełniać 
wymogi działki budowlanej nr 551/12 poł w Barlinku przy ul. 31 Stycznia z prośbą o 
wyrażenie opinii w sprawie. Burmistrz postanowił wystosować pismo do Rady 
Miejskiej z prośbą o pisemne uzasadnienie zmiany stanowiska Rady w przedmiotowej 
sprawie, gdyż dwukrotnie Burmistrz kierował projekt uchwały w tejże sprawie. 
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11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego z prośbą o 
rozważenie możliwości przejęcia na własność Gminy Barlinek działki gruntu nr 502/2. 
Po analizie Burmistrz postanowił przejąć przedmiotowy grunt w formie darowizny. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej zam. Dziedzice 45/1 o 
rozpatrzenie możliwości przyznania w zamian za utracona działkę nr 62 poł. w 
Dziedzicach w zamian za grunt położony na działce nr 246/7 poł. w Dziedzicach. Po 
analizie Burmistrz negatywnie rozpatrzył wniosek, gdyż działka zabudowana jest 
garażem. Jednocześnie postanowił wskazać inną działkę gruntu możliwą do 
przekazania wnioskodawcy. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dalszym postępowaniem w spr. sprzedaży 
nieruchomości poł. w m. Żelice gm. Barlinek, ozn. w ewidencji gruntów działką nr 
177/4 o pow. 0,1300 ha po trzecim negatywnym przetargu. Burmistrz postanowił 
odstąpić od sprzedaży w/w nieruchomości. 

14. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dalszym postępowaniem w spr. sprzedaży działki 
gruntu poł. w Barlinku przy ul. fabrycznej, ozn. w ewidencji gruntów nr 567/1 o pow. 
0,2086 ha po drugim zakończonym wynikiem negatywnym przetargu. Po analizie 
Burmistrz postanowił ponownie ogłosić przetarg ustalają cenę wywoławczą 99.000,00 
zł. 

15. Burmistrz Barlinka zapoznał się z dalszym postępowaniem w spr. sprzedaży działki 
gruntu poł. w Barlinku przy ul. Moniuszki, ozn. w ewidencji gruntów nr 277/4 o pow. 
0,1408 ha po drugim zakończonym wynikiem negatywnym przetargu. Burmistrz 
postanowił ponownie ogłosić przetarg ustalając cenę wywoławczą w kwocie 
60.000,00 zł. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych o ustalenie warunków 
zabudowy i zagospodarowania terenu dla działki nr 313/1 obr. 2 m. Barlinek w rejonie 
ul. Szosa do Lipian. Po analizie, uwzględniając konieczność łącznego spełnienia 
wymagań określonych w art. 61 ust. 1 ustawy z dnia 27 marca 2003 o planowaniu i 
zagospodarowaniu przestrzennym Burmistrz odmawia ustalenia warunków zabudowy 
dla przedmiotowej inwestycji. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. odszkodowania dla osób fizycznych za 
działkę przejętą z mocy prawa przez Gminę Barlinek na poszerzenie drogi gminnej nr 
147 przy ul. Okrętowej w Barlinku. Oszacowana wartość rynkowa nieruchomości 
140/1 wynosi 83.200,00 zł, tj. 65,46 zł/m2. Rzeczoznawca doliczył wartość drzew 
owocowych w wys. 200,00 zł. Razem wartość rynkowa nieruchomości wynosi 
83.400,00 zł. Powyższa wartość może być podstawą do ustalenia wysokości 
odszkodowania za działkę. Burmistrz przyjął powyższą wycenę i postanowił złożyć 
wniosek do budżetu na przyszły rok o zabezpieczenie w/w kwoty. Burmistrz 
postanowił przedstawić ostateczną ofertę odszkodowania osobom fizycznych.  

18. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. dalszego postępowania w spr. 
sprzedaży działki gruntu ozn. w ewidencji gruntów nr 33 o pow. 0,9000 ha obr. 
Krzynka po pierwszym negatywnym przetargu. Burmistrz postanowił zorganizować 
kolejny przetarg ustalając cenę wywoławczą w kwocie 6.500,00 zł. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osoby fizycznej o umożliwienie zakupu 
części działki nr 114/17 poł. w Barlinku między ul. Podwale i Górną. Na teren 
obejmujący działkę nr 114/17 opracowano koncepcję jego zagospodarowania. W 
koncepcji, która też nie jest przepisem nie projektowano powiększenie działki nr 
114/15, której przeznaczenie zostało ustalone w planie zagospodarowania 
przestrzennego. Po analizie Burmistrz postanowił wystąpić o wydanie decyzji o 
warunkach zabudowy dla w/w nieruchomości o czym poinformował wnioskodawców. 
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20. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych zam. Ożar 8 z prośbą o 
możliwość kupna nieużytku przyległego do działki wnioskodawcy. Po sprawdzeniu na 
mapach i ewidencji gruntów nie ma terenu przyległego do działki nr 162/5 
stanowiącego własność Gminy Barlinek. O powyższym postanowił poinformować 
wnioskodawcę oraz Radę Miejska w/m. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z mpzp na Osiedle Moczkowo i zaakceptował go 
pozytywne, jednocześnie uznał za zasadne wniesione uwagi przez osobę fizyczną. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dot. wydania opinii do zmiany Studium 
Gminy Dolice. Burmistrz nie wniósł uwag do powyższego i przyjął wniosek 
pozytywnie. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. roszczenia osoby fizycznej o 
rekompensatę finansową z tyt. zaplanowania drogi na działce budowlanej, zgodnie z 
mpzp Osiedla "Górny Taras". Po analizie i opinii radcy prawnego postanowił 
poinformować, iż sprawa formy odszkodowania dla osoby fizycznej, a wiec 
zadośćuczynienia za przeznaczenie części wskazanej w piśmie dziali na cele 
publiczne, zostanie rozpatrzona po przystąpieniu przez Gminę Barlinek do realizacji 
ustalenia przyjętego w planie. 

24. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze skargą osoby fizycznej na nieprawidłowo 
przeprowadzony trzeci przetarg ustny ograniczony na sprzedaż działki gruntu ozn. w 
ewidencji nr 804/42 o pow. 0,0196 ha obr. 1 Barlinek, zarzucając, iż drugi uczestnik 
przetargu w momencie żądania przez komisję dowodu wpłaty wadium nie posiadał go. 
Burmistrz postanowił unieważnić przetarg i zorganizować kolejny trzeci przetarg 
ustny ograniczony na sprzedaż w/w gruntu. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Starostwa Powiatowego w Myśliborzu z 
prośbą o podjęcie działań mających na celu przejęcie działek gruntu ozn. w ewidencji 
nr 6/4 i 7/14 obr. Mostkowo, stanowiących własność Powiatu Myśliborskiego na 
własność Gminy Barlinek. Burmistrz postanowił przejąć przedmiotowe działki, w 
związku z czym przygotować i skierować stosowny projekt uchwały do Rady 
Miejskiej. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z ofertą firmy "Handbud" Usługi Budowlane z 
Barlinka w spr. remontu świetlicy wiejskiej w Żydowie (wykonanie elewacji budynku 
od strony drogi powiatowej). Po analizie Burmistrz postanowił zlecić wykonanie 
napraw i pomalowania elewacji frontowej budynku świetlicy. Koszt całkowity 
zlecenia to kwota 1.220,00 zł z VAT. 

27. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości 
przeznaczonych do sprzedaży znajdującej się w budynku wielolokalowym położonym 
w Barlinku przy ul. Chmielnej 3. 

 
 
     IV      W zakresie spraw gospodarki mieniem komunalnym i ochrony środowiska: 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo - 

Kanalizacyjnego "Płonia" w spr. zatwierdzenia Wieloletniego Planu Inwestycji 
gospodarki wodno - ściekowej na lata 2009 - 2013. Burmistrz przyjął przedmiotowy 
plan bez uwag i postanowił skierować go do Rady Miejskiej w Barlinku. 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo - 
Kanalizacyjnego "Płonia" w spr. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na okres od 01.02.2010 do 31.01.2011 r. 
Burmistrz Barlinka przyjął wniosek pozytywnie i postanowił skierować stosowny 
projekt uchwały w przedmiotowej sprawie do Rady Miejskiej w/m 
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3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem Stowarzyszenia "W rękach młodych 
przyszłość Rychnowa" z Rychnowa w spr. odgrodzenia Małego Przedszkola w 
Rychnowie od strony budynku Straży Pożarnej w Rychnowie. Po analizie zakresu 
prac do wykonania tj. zapewnienia pomieszczenia sanitarno - higienicznego dla 
personelu placówki oraz wykonania odgrodzenia obiektu Małego Przedszkola od 
Straży Pożarnej, Burmistrz postanowił poinformować, że realizacja powyższego 
nastąpi w terminie do maja 2010 r. Jednocześnie polecił, aby Barlineckie TBS Sp. z 
o.o. wydzieliło niezbędny teren dla OSP i potrzebny teren dla Przedszkola w 
Rychnowie. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem osoby fizycznej zam. ul. Chmielna 4/4 w 
Barlinku w spr. odwołania od decyzji dot. nawiązania stosunku najmu lokalu przez 
osoby pozostające w lokalu po śmierci najemcy. Po analizie Burmistrz pozytywnie 
rozpatrzył przedmiotowe odwołanie i postanowił zawrzeć umowę najmu na lokal przy 
ul. Chmielnej 4/4 z nowym najemcą. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS w sprawie zmiany lokalizacji 
boksu na odpady komunalne przy ul. Kombatantów. Działka wcześniej proponowana: 
726/5, aktualnie: 725/18 oraz zgody na proponowaną lokalizację boksu na śmieci dla 
budynku Ogrodowa 23a. Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie zmieniające 
zarządzenie nr 166/2009 w spr. ogłoszenia wykazu nieruchomości, przeznaczonej do 
oddania w dzierżawę w drodze bezprzetragowej działki poł. przy ul. Kombatantów 
ustalając stawkę czynszu 128,25 zł brutto. Jednocześnie Burmistrz wyraził zgodę na 
użyczenie terenu do lat trzech na lokalizację boksu dla budynku ul. Ogrodowej 23a. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem firmy „ BUDOWLANKA” Sp. z o. o. w 
sprawie wyrażenia zgody na przejście przez działkę drogi gminnej – ulicę Stanisława 
Moniuszki z kablem na plac budowy. Działka gruntu nr 292/19 oraz działki przyległe: 
277/7, 279/3, 277/9, 269/7, 270/6. Burmistrz pozytywnie rozpatrzył wniosek. Wyraził 
zgodę na użyczenie wskazanego terenu łącznie z ul. Moniuszki. Jednocześnie 
postanowił poinformować wnioskodawcę o konieczności złożenia wniosku o zajęcie 
pasa drogowego na czas położenia kabla elektrycznego. 

7. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w sprawie waloryzacji czynszu od dnia 01 
stycznia 2010 r. z tytułu dzierżawy lub najmu nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Barlinek o wskaźnik wzrostu cen i usług konsumpcyjnych w okresie I-III 
kwartałów 2009 r. w wysokości 3,5 %. 

8. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PEC Sp. z o. o. w sprawie wyrażenia 
zgody na umieszczenie na działce 787/37 przyłącza ciepłowniczego od rurociągu przy 
ul. Szosowej 2 do budynku grupowego węzła cieplnego przy ul. Przemysłowej 7. 
Burmistrz postanowił podpisać z PEC Sp. z o.o. w Barlinku umowę użyczenia do lat 3 
na w/w cele. Jednocześnie postanowił skierować projekt uchwały Rady Miejskiej w 
spr. ustalenia służebności przesyłu. 

9. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem dzierżawcy baru "Miś" z prośbą o 
wstrzymanie na okres dwóch tygodni ( do 16.11.2009 r.) wypowiedzenia umowy 
oddania w dzierżawę nieruchomości , znak: RGM.IV.72243-41/08. Do dnia 18.11.b/r 
dzierżawca nie uregulował zaległości związanych z płatnością czynszu dzierżawnego. 
Burmistrz postanowił wypowiedzieć umowę oddania w dzierżawę gruntu o pow. 
44,94 m2 ozn. w ewidencji gruntów działką nr 233/4 i 232 i przejąć w/w 
nieruchomości na podst. protokołu zdawczo - odbiorczego. Jednocześnie Burmistrz 
postanowił poinformować wnioskodawcę, że istnieje możliwość cofnięcia decyzji 
wypowiedzenia umowy, pod warunkiem uregulowania zaległości płatniczych w 
okresie wypowiedzenia. 
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10. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem osób fizycznych dot. korekty opłat za 
czynsz w okresie zakwestionowanego pomiaru mieszkania przy ul. Kościelnej 2/6 w 
okresie od listopada 2008 r. do lipca 2009 r. Burmistrz po analizie tego konkretnego 
przypadku rozpatrzył wniosek pozytywnie i postanowił, że zwrot czynszu za 
nieprawidłowe ustalenie powierzchni użytkowej lokalu mieszkalnego winno zostać 
zwrócone wnioskodawcy. Polecił, aby BTBS Sp. z o.o. zweryfikowało podobne 
przypadki. 

11. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem PW-K Płonia Sp. z o.o. w Barlinku w 
spr. zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 
odprowadzania ścieków na okres od 01.02.2010 r do 31.01.2011. Burmistrz 
postanowił wstrzymać skierowanie projektu uchwały w przedmiotowej sprawie oraz 
zorganizować spotkanie z Prezesem PW-K Płonia celem omówienia w/w sprawy i 
podjęcia stosownych decyzji. 

12. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BTBS Sp. z o.o. o bezpłatne użyczenie 
nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 134/11 o pow. 32 m2

 ( ob. 2 m. 
Barlinka) przy ul. Koziej w celu wybudowania boksu na odpady komunalne. 
Burmistrz wyraził zgodę na użyczenie wskazanego terenu na w/w cele na okres do lat 
trzech pod warunkiem złożenia wniosku o nabycie niezbędnego terenu na potrzeby 
Wspólnoty. 

13. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
skierowanie projektu uchwały do Rady Miejskiej w Barlinku w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienia na czas nieoznaczony w trybie przetargu ustnego 
nieograniczonego nieruchomości zabudowanej usytuowanej na cz. dz. nr 233/4 o pow. 
użytkowej lokalu – 33,60 m2 Burmistrz Barlinka postanowił poinformować, iż w 
związku z przygotowaną procedurą sprzedaży w/w działki przedmiotowy projekt 
uchwały nie będzie kierowany do Rady Miejskiej. 

14. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczonych oddanych w 
administrowanie BTBS Sp. z o.o. zgodnie z podjętymi uchwałami RM z dnia 
29.10.2009 r w/w sprawie. 

15. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczonych oddanych w 
administrowanie PGK Sp. z o.o. zgodnie z podjętymi uchwałami RM z dnia 
29.10.2009 r w/w sprawie. 

16. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Wielkopolskiej Spółki Gazowniczej Sp. 
z o.o. o zmianę powierzchni dzierżawy działki nr 752/1 na ok. 7 m2, na której 
usytuowana jest stacja redukcyjno- pomiarowa. Jednocześnie wnioskodawca 
zobowiązuje się zlikwidować ogrodzenie przedmiotowej stacji. Burmistrz przychylił 
się do wniosku i postanowił skierować nowy projekt uchwały do Rady Miejskiej w 
spr. wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony w drodze 
bezprzetrgowej w/w nieruchomości z jednoczesnym uchyleniem uchwały Nr 
XLIV/658/2009 RM w Barlinku z dnia 27.08.2009 r. Burmistrz poinformował 
również wnioskodawcę, iż zawarcie umowy będzie warunkowało uporządkowanie 
dzierżawionego terenu. 

17. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Polskiego Związku Wędkarskiego Koło 
Nr 2 „ TROĆ” w Barlinku o wydzierżawienie za symboliczną złotówkę cz. dz. nr 
257/11 o pow. ok. 0,20-0,25 ha w celu uporządkowania i zagospodarowania terenu. Po 
analizie Burmistrz postanowił przygotować i skierować do Rad Miejskiej stosowny 
projekt uchwały w spr. wydzierżawienia w/w działki na czas nieokreślony w trybie 
bezprzetargowym. 
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18. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. sprzedaży ślizgu rynnowego 
znajdującego się na terenie Pensjonatu Pod Sosnami oraz w sprawie przetargu na 
dzierżawę nieruchomości położonej w obrębie Ożar w trybie przetargu ustnego 
ograniczonego. Burmistrz postanowił zorganizować drugi przetarg na sprzedaż ślizgu 
rynnowego znajdującego się na terenie Pensjonatu Pod Sosnami i wyznaczył skład 
komisji przetargowej w osobach: A. Jaszczak - Kosińska, C. Krzyżanowski, G. 
Przybylski. Natomiast po pierwszym negatywnym przetargu ustnym ograniczony na 
dzierżawę nieruchomości położonej w obrębie Ożar Burmistrz postanowił nie 
organizować drugiego przetargu. 

19. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Zachodniopomorskiego Urzędu 
Wojewódzkiego z prośbą o określenie i przekazanie potrzeb finansowych na realizację 
zadań w zakresie cmentarnictwa wojennego na rok 2010. Po analizie Burmistrz 
postanowił wystąpić z wnioskiem o zabezpieczenie środków finansowych dla Gminy 
Barlinek w wysokości 10.000, zł na realizację w/w zadań. 

20. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą wyboru wzoru gazonów, celem zakupu i 
ustawienia na pomniku wojennym w Barlinku. Burmistrz zaakceptował przedstawiony 
wzór gazonów i postanowił zakupić zgodnie z umową nr RGM.V.7090-04/09 z dnia 
30.06.2009 zawartą z PGK S. z o.o. w Barlinku. 

21. Burmistrz Barlinka zapoznał się z decyzją Starosty Powiatowego w Myśliborzu 
dotyczącej umorzenia postępowania administracyjnego w sprawie określenia terminu, 
osoby i kierunku rekultywacji dla Przedsiębiorstwa Produkcyjno-Usługowego J. 
Pakosz Sp. Jawna. Po analizie Burmistrz postanowił wnieść odwołanie od 
przedmiotowej decyzji do SKO w Szczecinie. Jednocześnie Burmistrz postanowił 
wystosować pismo do Starosty Myśliborskiego, aby zwrócił szczególną uwagę na 
odwołanie w powyższej sprawie. 

22. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wezwaniem Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Szczecinie w sprawie uzupełnienia braków formalnych skargi 
na bezczynność Starosty Myśliborskiego w sprawie dokonania właściwego wpisu w 
ewidencji gruntów i określenie władającego własnością Skarbu Państwa - odpływem z 
J. Barlineckiego. Burmistrz postanowił wycofać skargę z WSA w Szczecinie i 
jednocześnie wnieść zażalenie na Starostę Myśliborskiego do Wojewody 
Zachodniopomorskiego na nie załatwienie w/w sprawy w terminie. Po uzyskanym 
stanowisku Wojewody ewentualnie wznowić postępowanie w WSA w Szczecinie. 

23. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Przedsiębiorstwa Wodociągowo-
Kanalizacyjnego „PŁONIA” Sp. z o.o. w Barlinku w sprawie wystąpienia Gminy 
Barlinek, jako właściciela kanalizacji deszczowej, o wydanie pozwolenia 
wodnoprawnego na odprowadzenie oczyszczonych wód opadowych. Burmistrz 
wyraził zgodę na wystąpienie do Starosty Myśliborskiego z wnioskiem o wydanie 
pozwolenia wodnoprawnego. 

24. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczonych na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy cz. dz. nr 695/1 o pow.170,00 m2 ( obręb 2 m. Barlinka) 
z przeznaczeniem na ogródek konsumpcyjny. Burmistrz ustalił stawkę czynszu 50% 
ze stawki czynszowej wynikającej z zarządzenia Burmistrza Nr 36 z dnia 12.03.2008 
r. w okresie funkcjonowania ogródka konsumpcyjnego. Jednocześnie zobowiązał 
dzierżawcę do informowania gminy o terminach rozpoczęcia i zakończenia 
prowadzenia ogródka. 

25. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. nie przekazania przez 
dotychczasowych dzierżawców gruntu o pow. 44,94 m2, usytuowanego w granicach 
nieruchomości Gminy Barlinek, oznaczonej w ewidencji gruntów działką nr 233/4 i nr 
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232, położonej w Barlinku, przy ul. Armii Krajowej ( obręb 2 m. Barlinka). Burmistrz 
postanowił skierować sprawę wydania nieruchomości na drogę postępowania 
sądowego. 

26. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. ponownego rozpatrzenia sprawy 
lokalu poł. w budynku przy ul. Lipowej 1 w Barlinku. Po analizie Burmistrz zmienił 
wcześniejsze ustalenia i postanowił odstąpić od procedury zmiany sposobu 
użytkowania lokalu nr 9 z mieszkalnego na użytkowy. Udzielił zgody na połączenie 
lokalu mieszkalnego z lokalem usługowym. Postanowił dokonać sprzedaży na 
podstawie § 6 ust. 2 uchwały RM w Barlinku w spr. wieloletniego programu 
gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy Barlinek na lata 2007-2017, który 
stanowi, ze lokale mieszkalne wolne od umów najmu mogą stanowić przedmiot 
sprzedaży na warunkach i za cenę ustaloną w trybie przetargu w oparciu o przepisy 
ustawy o gospodarce nieruchomościami. 

27.  Burmistrz Barlinka zapoznał się z propozycją projektu o zaktywizowaniu 
społeczności gminy do sprzątania. Burmistrz zaopiniował projekt pozytywnie. Polecił, 
aby projekt ten realizowany był w ramach programu Lokalna Agenda 21. Partnerem 
projektu będzie PGK Sp. z o.o. w Barlinku. Burmistrz polecił wystosować pisma do 
dyrektorów szkół gminnych i ponadgimnazjalnych o nawiązaniu współpracy z gminą 
w przedmiotowym projekcie i wyznaczeniu delegacji uczniów, którzy będą 
zaangażowani w realizację projektu. W ramach akcji przeprowadzane będą ankiety, 
rozprowadzane ulotki, organizowane seminaria. Program na celu również zwrócenie 
uwagi na konieczność racjonalnego postępowania z odpadami. 

28. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. o 
użyczenie gruntu po 5 m2 z przeznaczeniem na wybudowanie boksu na odpady 
komunalne stanowiący cz. dz. nr 287/2 ( ob. 2 m. Barlinka) na rzecz Wspólnoty 
Mieszkaniowej Niepodległości 45 i Wspólnoty Mieszkaniowej Jeziorna 6. Burmistrz 
postanowił podpisać umowę użyczenia na okres do lat 3 pod warunkiem złożenia 
wniosku w trakcie trwania niniejszej umowy o wykup przez Wspólnoty 
przedmiotowej nieruchomości. 

29. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Barlineckiego TBS Sp. z o.o. z prośbą o 
przedłożenie Radzie Miejskiej w Barlinku projektu uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony cz. dz. nr 291/2 o pow. 15,00 m2 ( 
ob. 2 m. Barlinka). Burmistrz wyraził zgodę i postanowił skierować w/w projekt 
uchwały do Rady Miejskiej. 

30. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. użyczenia gruntu o pow. 5 m2, 
stanowiący część nieruchomość będącą własnością Gminy Barlinek, oznaczony w 
ewidencji gruntów działką nr 726/5, położony w obrębie 1 miasta Barlinka przy ul. 
Ogrodowej 23 A. Burmistrz postanowił wystąpić do BTBS o zwrot umowy użyczenia, 
gdyż TBS posiada prawo do dysponowania w/w nieruchomością. 

31. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie zmieniające zarządzenie nr 28/2009. 
Burmistrza Barlinka z dnia 19 lutego 2009 r. w sprawie wykazu nieruchomości do 
oddania w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczonych oddanych w 
administrowanie BTBS Sp. z o.o. 

32. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem wniosek PGK Sp. z o.o. o zajęcie 
stanowiska w sprawie wydzierżawienia dz. nr 669/2 przy ul. Ogrodowej. Burmistrz 
postanowił wystąpić do RI o opinię w sprawie, czy przedmiotowy teren jest zbędny 
gminie. Po uzyskaniu opinii Burmistrz skieruje stosowny projekt uchwały do Rady 
Miejskiej na dzierżawę terenu na czas nieoznaczony w trybie bezprzetargowym. 
Jednocześnie Burmistrz polecił zabrać przyległy teren z administrowania PGK Sp. z 
o.o.  Stroną umowy będzie Gmina Barlinek. 
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33. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w sprawie wykazu nieruchomości do oddania 
w dzierżawę w drodze bezprzetargowej na czas nieoznaczonych na rzecz 
dotychczasowego dzierżawcy, zgodnie z podjętą uchwałą Rady Miejskiej z dnia 
26.11.2009 r. w/w sprawie 

34. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. uregulowania stanu prawnego ze 
stanem rzeczywistym nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów dz. nr 347/2, 
nr 347/1 ob. 1 m. Barlinka) przy ul. Grunwaldzkiej. Burmistrz postanowił wystąpić do 
wszystkich właścicieli działek przylegających do w/w działek gruntu w celu 
określenia terenu użytkowanego przez poszczególnych właścicieli. Po czym wystąpić 
do geodety o wskazanie w terenie granicy działek zajmowanych przez właścicieli z 
podaniem powierzchni. 

35. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą uregulowania stanu prawnego ze stanem 
rzeczywistym nieruchomości oznaczonej w ewidencji gruntów dz. nr 338/5 ( ob. 1 m. 
Barlinka) przy ul. Kościuszki. Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie w spr. 
wykazu nieruchomości przeznaczonej do oddania w dzierżawę do lat 3 w drodze 
bezprzetargowej na rzecz właściciela działki nr 344 obr. 1 m. Barlinek z 
przeznaczeniem na cele związane z polepszeniem warunków zagospodarowania 
działki sąsiedniej. 

36. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. wyrażenia zgody na wydzierżawienia 
na czas nieoznaczony cz. dz. nr 651/14 ( ob. 2 m. Barlinka) przy ul. Poziomkowej w 
celu uporządkowania terenu i dbania o estetykę miejską. Wnioskodawca chce po 
sprzedaży dz. nr 2125/1 na rzecz nowego nabywcy scedować umowę dzierżawy. 
Burmistrz postanowił podjąć zarządzenie w spr. wykazu nieruchomości przeznaczonej 
do oddania w dzierżawę na okres do lat 3 w drodze bezprzetargowej na rzecz 
właściciela działki nr 2125/1 obr. 2 m. Barlinek z przeznaczeniem na cele związane z 
polepszeniem warunków zagospodarowania działki sąsiedniej. Jednocześnie 
Burmistrz postanowił wystąpić z propozycją dzierżawy części nieruchomości nr 
651/14 do właściciela działki nr 2125/2 obr. 2 m. Barlinek. 

37. Burmistrz Barlinka zapoznał się z pismem PW-K "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku w 
spr. działań mających na celu zlikwidowanie zalewania posesji przez wody opadowe. 
Proponowane rozwiązanie usprawni system odprowadzania wód deszczowych i 
spowoduje zlikwidowanie zagrożenia zalewania nieruchomości poł. na działce nr 
804/29. Przewidywany koszt inwestycji to kwota około 15.000,00 zł. Burmistrz 
polecił, aby PW-K Płonia złożyło stosowny wniosek o zabezpieczenie środków 
finansowych i wpisania w/w zadania do budżetu na rok 2010. 

38. Burmistrz Barlinka podjął zarządzenie w spr. sprzedaży nieruchomości - lokali 
mieszkalnych - stanowiących przedmiot własności Gminy Barlinek na rzecz najemcy. 
Przedmiot zarządzenia to lokale mieszkalne nr 2 przy ul. Sądowej 3 w Barlinku oraz 
nr 1 przy ul. Niepodległości nr 41 w Barlinku. 

39. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją Barlineckiego TBS Sp. z o.o. 
działającego jako administrujący nieruchomością wspólną poł. w Barlinku przy ul. 
Niepodległości nr 33 o przygotowaniu kolejnych dokumentów w celu uregulowania 
stanu prawnego nieruchomości z rzeczywistym stanem prawnym nieruchomości. 
Burmistrz postanowił skierować projekt uchwały do Rady Miejskiej w spr. wyrażenia 
zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 

40. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. zabezpieczenia środków finansowych 
na termomodernizację nieruchomości ul. Mickiewicza 1 w Barlinku. Burmistrz 
polecił, aby Barlineckie TBS Sp. z o.o. złożyło stosowny wniosek o zabezpieczenie 
środków finansowych w wysokości 50.000,00 zł do budżetu na rok 2010. 



 13 

41. Odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Przedsiębiorstwa 
Wodociągowo - Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku, na którym podjęto 
uchwałę w spr. podwyższenia kapitału zakładowego Przedsiębiorstwa Wodociągowo - 
Kanalizacyjnego "Płonia" Sp. z o.o. w Barlinku. 

 
 
V    W zakresie spraw ogólnoorganizacyjnych 

 
1. Burmistrz Barlinka wydal zarządzenie w spr. ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację w 2010 roku zadania publicznego z zakresu pomocy społecznej. 
2. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację w 2010 roku zadań publicznych z zakresu kultury fizycznej i sportu. 
3. Burmistrz Barlinka wydał zarządzenie w spr. ogłoszenia otwartego konkursu ofert na 

realizację w 2010 roku zadań publicznych.  
 
 
     VI     W zakresie spraw oświaty 

 
1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją przedstawioną przez dyrektora 

Gimnazjum dla Dorosłych w Barlinku dot. działalności placówki Gimnazjum. 
Dyrektor poinformował o rozszerzeniu liczby oddziałów w placówce oraz wzrostu 
kosztów wynagrodzeń, jak również o braku odpowiedniego wyposażenia i braku 
pomocy naukowych w szkole. Burmistrz zasygnalizował, aby dopilnować, by nie 
wzrastały koszty wynikające z porozumienia dot. funkcjonowania placówki 
Gimnazjum dla Dorosłych. 

2. W dniu 19.11.2009 r. na wspólnym spotkaniu z Kierownikiem ROś, Dyr. SP Nr 1 w 
Barlinku oraz Prezesem PEC Barlinek Sp. z o.o. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze 
sprawą dot. podłączenia Szkoły Podstawowej Nr 1 do sieci ciepłowniczej PEC 
Barlinek. Po przedstawionych informacjach i wyjaśnieniach stron Burmistrz 
zobowiązał dyrektora SP Nr 1 do przygotowania założeń, które będą podstawą do 
dokonania oceny porównawczej kosztów obecnego systemu ogrzewania (gazowego) 
oraz kosztów ogrzewania, jakie byłyby ponoszone po podłączeniu szkoły do sieci 
PEC. termin złożenia wyjaśnień w dniu 26.11.2009 na zespole kierowniczym z 
Burmistrzem. Zlecenie dla audytora (specyfikacja) powinno zawierać m.in.: ocenę 
oferty złożonej przez PEC; ocenę stanu technicznego źródeł wytwarzających ciepło w 
szkole; porównanie całkowitych kosztów ogrzewania szkoły przy zastosowaniu 
obecnego źródła wytwarzania ciepła i po podłączeniu do sieci PEC. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem dyrektora SP nr 4 w Barlinku z prośbą o 
zgodę na zatrudnienie konserwatora w wymiarze 1 etatu od 1 stycznia 2010 r. 
Burmistrz postanowił poinformować dyrektora, iż może zatrudnić konserwatora 
jednak w ramach budżetu ustalonego dla szkoły. 

4. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą dot. budowy boiska Orlik 2012 przy SP w 
Mostkowie. Burmistrz polecił, aby dyrektor szkoły wydała na piśmie swoją opinię co 
do zasadności i potrzeb budowy Orlika. Burmistrz polecił, aby dyrektor szkoły 
wspólnie z sołtysem wsi Mostkowo zorganizowali spotkanie z mieszkańcami wsi i 
przedstawili wszelkie informacje dot. budowy i funkcjonowania boiska Orlik 2012, z 
którego należy sporządzić protokół i przedłożyć Burmistrzowi Barlinka. 

5. Burmistrz Barlinka zapoznał się ze sprawą osiadania budynku szkoły przy ul. Leśnej 
w Barlinku. Koszty opracowania dokumentacji na zabezpieczenie budynku to kwota 
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około 50.000,00 zł. Burmistrz postanowił zabezpieczyć środki na dokumentacje i 
wprowadzić autopoprawkę do budżetu w kwocie 50.000,00 zł. 

6. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. przetargu nieograniczonego na 
realizacje zadania pod nazwą: "Strzeżenie mienia i osób na terenie zespołu obiektów 
szkolnych PG Nr 1 im. Bohaterów Westerplatte, kompleksu sportowego "Moje Boisko 
- Orlik 2012". na przetarg wpłynęły 2 oferty. Wybrano ofertę najkorzystniejsza firmy 
"Herkules" z Gorzowa Wielkopolskiego. 

7. Burmistrz Barlinka zapoznał się z informacją dot. kosztów wykonania niezbędnego 
ogrodzenia terenu Przedszkola Miejskiego Nr 1 przy ul. Leśnej. Koszt wykonania to 
kwota 2.800,00 zł. Burmistrz wyraził zgodę na wykonanie powyższego i postanowił 
zabezpieczyć środki finansowe w budżecie.  

 
 
  VII    W zakresie spraw  OPS, BOK,  

 

1. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem Parafii Rzymskokatolickiej PW. Św. 
Bonifacego w Barlinku z prośbą o dofinansowanie Koncertu Mikołajkowego. 
Burmistrz pozytywnie zaopiniował wniosek i postanowił przyznać kwotę 2000,00 
zł z dyspozycji OPS "przeciwdziałanie alkoholizmowi i uzależnieniom". 

2. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem BOK z prośbą o pomoc finansową 
na coroczna zabawę mikołajkową dla dzieci z przedszkoli i szkół zarówno z 
Barlinka jak i okolicznych wiosek. Burmistrz rozpatrzył wniosek pozytywnie i 
postanowił przyznać kwotę 2.000,00 zł ze środków w dyspozycji OPS. 

3. Burmistrz Barlinka zapoznał się z wnioskiem KS Spartakus z Rychnowa z prośbą 
o wsparcie finansowe na spotkanie młodzieży i zawodników KS Spartakus 
Rychnów. Burmistrz negatywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rozszerzenie sprawozdania z pracy Burmistrza Barlinka 

w okresie międzysesyjnym. 
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     W okresie międzysesyjnym uczestniczono w spotkaniach, na których 

podjęto wiele tematów dot. funkcjonowania Gminy Barlinek. Odbyły się 

następujące spotkania: 
1. Odbyło się podsumowanie roku turystycznego w gminie Barlinek. 
2. Uczestniczono w podsumowaniu sezonu turystycznego województwa 

zachodniopomorskiego. 
3. W Dębnie odbyły się uroczystości powiatowe związane z Dniem Pracownika 

Socjalnego. 
4. Burmistrz podpisał umowę z Zarządem Województwa Zachodniopomorskiego na 

realizację projektu dot. miejscowości Dziedzice w ramach programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich. 

5. W Barlinku odbyło się posiedzenie zarządu powiatowego OSP z powiatu 
myśliborskiego. 

6. Burmistrz spotkał się z dyrektorem IRR w Szczecinie w spr. przygotowania projektu 
dot. wsparcia dla osób starszych. 

7. W Ośrodku Pomocy Społecznej odbyły się uroczystości związane z Honorowym 
Dawcą Krwi. 

8. Burmsitrz spotkał się z Radą Nadzorczą PGK Sp. z o.o. w spr. funkcjonowania 
przedsiębiorstwa oraz planów rozwojowych tej spółki. 

9. Spotkano się z dyrektorem firmy Metpol na temat możliwości poszerzenia zakładu o 
gruntu komunalne. 

10. Burmistrz podpisał z przedstawicielami PKP ze Szczecina akt notarialny dot. przejęcia 
gruntu w m. Mostkowo. 

11. Uczestniczono w święcie JW Choszczno. 
12. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami szkół SP Nr 1, SP Nr 4, PG Nr 1, na którym 

przekazano kijki dla realizacji projektu nordic walking. 
13. Odbyło się spotkanie z Zarządem Pogoni, na którym ustalono i przekazano 

harmonogram realizacji inwestycji. 
14. Odbyło się zebranie wiejskie w Płonnie, na którym wybrano nowego sołtysa panią 

Lucynę Kosyl. 


